

*Valorisation de
votre plus grand investissement:
vendre votre maison au meilleur prix
Staging your biggest asset to sell for top dollar*

GentleMove

- Vous avez travaillé fort pour bâtir votre nid. Vous méritez le meilleur rendement possible de votre investissement
You've worked hard to build your home. You deserve the best return on your investment

- La valorisation résidentielle est un investissement. Il ne s'agit pas de dépenser de l'argent. Il s'agit de faire de l'argent avec votre bien immobilier le plus précieux.

- Staging is an investment. It is not about spending money. It is about you making money on your biggest asset.

Le coût sera toujours moindre que la première baisse du prix de votre maison.

The cost will always be less than the first price reduction of your house.

Les recherches ont démontré que dans 95% des cas, la valorisation résidentielle a permis d'effectuer la vente en 35 jours ou moins contrairement aux maisons sans valorisation qui sont restées sur le marché durant 5-6 mois.

Research has shown that 95 % of staged houses sell in 35 days or less versus unstaged houses which can linger on the market for 5-6 months.

Les maisons ayant subi une valorisation sont plus susceptibles d'aller chercher un gros prix. Staged houses are also more likely to sell for top dollar than unstaged houses.

Vous serez une étoile! You will be a Star!

Jane,
You did excellent work on Poplar. You really brought it to life. I will definitely recommend you to all who need your services.

- Peter Alovisi

**Associate Sotheby's International Realty
Quebec**

Dear Jane,
Thank you for your tremendous help. After living in my home for 25 years and 4 children later, I found it difficult to stage my own home. Thanks to you, with your critical eye and good taste you were able to make my life easier. I didn't imagine that selling my home would be a stressful task, but you made the transition much better. So far I had a couple of viewers with a "WOW" response.

- Julie Noel

Bonjour Jane,
Nous tenons à te remercier du beau travail que tu as effectué chez nous. Ce fut très organisé et surtout bien pensé. Nous avons été surpris des résultats et nous adorons ce que tu as fait en une semaine seulement. Tu es géniale et merci encore mille fois car ce fut un plaisir de travailler avec toi.

- Lyne Labrecque

- Albert Boucher



GentleMove

*Une filiale de
a division of*

Janey & Co.

**simplifier votre vie
simplifying your life**

514-999-help (4357)

www.janeyandco.com jane@janeyandco.com